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Zastupitelstvo obce L u k á, okres Olomouc 

Z á p i s 

z 11. zasedání Zastupitelstva obce Luká, konaného dne 20. května 2020 v 17.00 hodin v sále 

Pohostinství Luká. 

Přítomni:        dle prezenční listiny 7 členů 

Omluveni: p. Kvapilová, p. Vyroubal 

Zápisem pověřena: p. Šimíčková 

Ověřovatelé zápisu:   p. Vydržel, Ing. Ellner 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení                        

2. Kontrola plnění usnesení  

3. Výběr zhotovitele akce „Havarijní stav úpravny vody – Střemeníčko“ 

4. Výběr zhotovitele akce „Oprava chodníků a parkovacích míst Luká – 

Revitalizace III. etapa“ 

5. Výběr zhotovitele akce „Březina – oprava povrchu místní komunikace“ 

6. Rozpočtová změna 

     7.    Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Luká za r. 2019 

     8.    Schválení účetní závěrky obce Luká za r. 2019 

     9.    Schválení závěrečného účtu obce Luká za r. 2019 

   10.    Různé       - Odkup pozemku v k.ú. Střemeníčko 

                 - Žádost o prodloužení termínu kolaudace RD 

     - Odprodej pozemku v k.ú. Březina      

               11. Diskuse 

 

Hlasování zapsáno v počtu hlasů: pro – proti – zdržel se. 

 

Průběh jednání: 

Zasedání zastupitelstva řídil starosta p. František Lakomý, který přivítal přítomné. Navrhl za 

ověřovatele zápisu p. Vydržela a Ing. Ellnera, zapisovatelem p. Šimíčkovou. Za členy návrhové 

komise navrhl Ing. Vronku, Mgr. Martínka, p. Zapletalovou  

Hlasování o návrhu: 7 – 0 – 0 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu dnešního zasedání. 

Hlasování o návrhu programu: 7 – 0 - 0 

 

2. Kontrola plnění usnesení 

Kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání obecního zastupitelstva přečetl p. Navara.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého 

zasedání zastupitelstva obce Luká  

Hlasování: 7 – 0 - 0 
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3. Výběr zhotovitele akce „Havarijní stav úpravny vody – Střemeníčko“ 

Vronka: Přišla jedna nabídka – p. Josef Čech, podmínky byly splněny. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká po projednání protokolu o jednání hodnotící komise 

na veřejnou zakázku „Havarijní stav úpravny vody - Střemeníčko“. 

a) vybralo k realizaci veřejné zakázky „Havarijní stav úpravny vody - Střemeníčko“ 

dodavatele        

Josef Čech, Luká 49, 783 24 Luká, IČ: 75802571. 

b) schvaluje uzavření smlouvy o dílo na veřejnou zakázku „Havarijní stav úpravny vody - 

Střemeníčko“ mezi obcí Luká, Luká 80, 783 24 Slavětín a dodavatelem Josef Čech, Luká 49, 

783 24 Luká, IČ: 75802571 dle předloženého návrhu smlouvy o dílo a pověřuje starostu 

obce pana Františka Lakomého podpisem smlouvy o dílo 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

 

4. Výběr zhotovitele akce „Oprava chodníků a parkovacích míst Luká – Revitalizace III. etapa“ 

 

Vronka: VŘ se účastnily dvě firmy – Porr a pan Jan Lakomý. Pan Lakomý nabídl nižší cenu. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká po projednání protokolu o jednání hodnotící komise na 

veřejnou zakázku „Luká - Chodník a parkovací stání podél komunikace III/37335“. 

a) vybralo k realizaci veřejné zakázky „Luká - Chodník a parkovací stání podél komunikace III/37335“ 

dodavatele Jan Lakomý, Luká 122, 783 24 Luká, IČ: 73953903. 

b) schvaluje uzavření smlouvy o dílo na veřejnou zakázku „Luká - Chodník a parkovací stání podél 

komunikace III/37335“ mezi obcí Luká, Luká 80, 783 24 Slavětín a dodavatelem Jan Lakomý, Luká 

122, 783 24 Luká, IČ: 73953903 dle předloženého návrhu smlouvy o dílo a pověřuje starostu obce 

pana Františka Lakomého podpisem smlouvy o dílo. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

5. Výběr zhotovitele akce „Březina – oprava povrchu místní komunikace“ 

Vronka: VŘ se účastnilo 6 firem, opět jsme vybrali tu s nejnižší cenou – Swietelsky stavební 

s.r.o. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká po projednání protokolu o jednání hodnotící komise na 

veřejnou zakázku „Rekonstrukce komunikace v obci Luká (Březina)“. 
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a) vybralo k realizaci veřejné zakázky „Rekonstrukce komunikace v obci Luká (Březina)“ dodavatele 

SWIETELSKY stavební s.r.o. odštěpný závod Dopravní stavby MORAVA, Jahodová 494/60, 620 00 

Brno, Brněnské Ivanovice, IČ: 48035599. 

b) schvaluje uzavření smlouvy o dílo na veřejnou zakázku „Rekonstrukce komunikace v obci Luká 

(Březina)“ mezi obcí Luká, Luká 80, 783 24 Slavětín a dodavatelem SWIETELSKY stavební s.r.o. 

odštěpný závod Dopravní stavby MORAVA, Jahodová 494/60, 620 00 Brno, Brněnské Ivanovice, IČ: 

48035599 dle předloženého návrhu smlouvy o dílo a pověřuje starostu obce pana Františka 

Lakomého podpisem smlouvy o dílo. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

6. 

a)  Rozpočtová změna č. 4/2020 

Lakomý: čte rozpočtovou změnu viz. příloha, přidává ještě nákup příkopového mulčovače 

v ceně 168.000 Kč. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje rozpočtovou změnu č.  4/2020 s doplněním 

nákupu příkopového mulčovače za cenu 168,000 Kč. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

b) Schválení poskytnutí účelového příspěvku do Fondu investic příspěvkové organizaci ZŠ a 

MŠ Luká 

Navara: Jedná se o nákup auta pro rozvážení obědů do škol a školek v okolních obcích, 

příspěvek bych navrhoval zvýšit na 100.000 Kč. 

Martínek:  O jaké MŠ a ZŠ se jedná? 

Lakomý: Raková, Hvozd, Slavětín. 

Martínek: Obce se nemůžou spoluúčastnit na koupi? 

Lakomý: Platí nám dopravu za obědy. 

Martínek: Do teď to vozil kdo? 

Lakomý: Zaměstnanci obce, ale zdržuje je to od práce, musí se vracet, např. pracují v lese a 

musí se vrátit v 10:30 a do 12 hodin vozí obědy. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje poskytnutí účelového příspěvku do Fondu investic 

příspěvkové organizaci ZŠ a MŠ Luká v maximální výši 100.000 Kč na nákup automobilu pro rozvoz 

obědů. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

c) Rozpočtová změna č. 3/2020 

Lakomý: Čte rozpočtovou změnu č. 3/2020 viz. příloha 
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Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Luká bere na vědomí rozpočtovou změnu č. 3/2020 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

7. Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Luká za r. 2019 

Nikdo ze zastupitelů nemá otázky. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ 
Luká za r. 2019, včetně výsledku hospodaření v částce 208,50 Kč. Zastupitelstvo obce Luká schvaluje 
rozdělení výsledku hospodaření do rezervního fondu v částce 198,50 Kč a do fondu odměn v částce 10 
Kč.   

Hlasování: 7 – 0 - 0  

 

8. Schválení účetní závěrky obce Luká za r. 2019 

Nikdo ze zastupitelů nemá otázky. 

Návrh usnesení: . Zastupitelstvo obce Luká schvaluje účetní závěrku obce, včetně výsledku 

hospodaření za účetní období 2019, sestavenou ke dni 31.12.2019, a to bez výhrad.  

 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

 

9. Schválení závěrečného účtu obce Luká za r. 2019 

Lakomý: Měli jsme audit z krajského úřadu, vše máme v pořádku, nenašli žádné nedostatky. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje závěrečný účet obce Luká za r. 2019, a to 

bez výhrad. 
Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

10. Různé        

a) Odkup pozemku v k.ú. Střemeníčko  

Lakomý: Mám návrh ceny od znalce p. Podsedníka – 1 m2 za 20 Kč, budu jednat s p. xxx Na 

příštím zasedání schválíme konečnou cenu. Je to cca 60 m2 i s přístupovou cestou. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká odkládá na příští zasedání zastupitelstva projednání 

odkupu pozemku par.č. 50/8 o výměře 637 m2, který bude oddělen od pozemku parc. č. 50/4, 

trvalý travní porost, v k.ú. Střemeníčko, obec Luká, od manželů xxx, bytem xxx. 
 
Hlasování: 7 – 0 – 0 
b) Žádost o prodloužení termínu kolaudace RD 

Lakomý: Jedná se o pozemek na ZTV, v kupní smlouvě je uveden termín dokončení 4 roky. 

Majitelka pozemku poslala žádost, že z důvodu nouzového stavu nestihne stavbu dokončit 
v termínu do konce července 2020.  

Martínek: Aktuální stav stavby? 

Lakomý: Hrubá stavba je – vnitřní dokončení. Pokuta je stanovena v kupní smlouvě na 

250.000 Kč. 

Vronka: Ve smlouvě není jen pokuta, ale i vyklizení stavby, vrácení pozemku,…. Právnicky 
je kolaudace již zrušena, nyní se podává jen ohlášení o dokončení stavby a přidělí se čp. 

Martínek: Snaží se, stavbu dokončí, můžeme ji tlačit, aby ji dokončila co nejdříve. 
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Navara: Je to naše občanka, měli bychom ji vyjít vstříc. 

Martínek: Já bych vyhověl. 

Ellner: Musíme stanovit nejzazší termín, nechci, aby se z toho stal precedens pro ostatní, aby 

to nebylo pravidlo. 

Zapletalová, Vydržel: souhlasí s návrhem. 

Lakomý: Takže prodloužíme s termínem do 12/2020. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje žádost o prodloužení termínu kolaudace 

RD na pozemku parc.č. 154/129 v k.ú. Luká, obec Luká, do 31.12.2020. 
 

Hlasování: 5 – 0 – 2 (Ing. Vronka, Ing. Ellner) 

 

c) Odprodej pozemku v k.ú. Březina       

Lakomý: Schůzka na Březině s p. xxx a p. xxx proběhla, byl jsem tam s p. Navarou. Zjistili 

jsme, že na pozemku je el. sloup, vede tam voda, navíc je tam přístupová cesta p. xxx. Já 
nejsem pro prodej. Visí nad tím spousta otazníků a já si nemyslím, že je to nezbytně nutné. 

Navara: Navrhovali jsme pronájem. S panem xxx jsme se domluvili, že předloží uložení sítí, 

které tam vedou a budeme dál jednat. 

Martínek: Jaký je termín dodání? 

Navara: Až to vyřídí. 

Ženožička: Jaký bude rozsah opravy cesty na Březině? Bude tam chodník? 

Lakomý: Vymění se povrch komunikace, udělají se vpustě do kanalizace, šířka zůstane, 
chodníky se dělat nebudou.  

Zapletalová: K prodeji pozemku jsou negativní ohlasy od občanů. Má cenu to dál 

projednávat? 

Lakomý: Domluvili jsme se, že dodá ty dokumenty, na dalším zasedání to projednáme 
definitivně.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká odkládá na příští zasedání zastupitelstva projednání 

prodeje pozemku parc. č. 17/2 a parc. č. 47/9 v k.ú. Březina, obec Luká paní xxx, bytem xxx. 

 
Hlasování: 7 – 0 - 0 

 

 

 

 

11. Diskuse 

Navara: Byl tu zástupce firmy Infos, který nás přišel informovat o možnosti bezdrátového 

internetu formou optického kabelu. Mají podanou žádost o dotaci na položení optického kabelu 

do země až k domu. Internet by byl rychlejší, kabel se pokládá 60 cm do země – zásah by byl 

minimální. Zatím je to ve fázi diskuze a příprav. 

Ještě bych chtěl poděkovat všem, kdo se podíleli na likvidaci požáru lesa. 

Lakomý: Důležité bude, jestli firma Infos dostane dotaci – my se musíme rozhodnout, jestli to 

budeme chtít. Obec máme spravenou, nechci, aby kopali do komunikací, chodníky by museli 

dát do původního stavu. V obcích jako je Březina, Veselíčko, Střemeníčko, které nejsou 

opravené, tak ano, ale tady? Slyšel jsem, že do dvou tří let by mělo dojít k posílení bezdrátového 

přenosu. Bude to těžké rozhodování. 
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Snášelová: Poslali jsme žádost, kterou jste ještě neprojednali. 

Lakomý: Bude schůzka s občany na DPS – 25.5.2020 ve 12:30 

Snášelová: Bude z toho sepsaný zápis? Kdo tam bude? Jen vy? 

Lakomý: Budu tam já, p. Zapletalová, Bc. Navara. 

Kopečný: Jaký bude program schůze? Není tam nic napsáno. 

Lakomý: Program si zvolíte sami. Podali jste žádost, máte tam nějaké požadavky, které 

probereme.  

Martínek: O čem je ta žádost? 

Snášelová: Čte žádost, kterou zaslali na OÚ Luká (viz. příloha) 

V době koronaviru jsme nedostali desinfekci ke vchodu, dostali jsme jen jednu roušku. Uklízely 

nám naše děti a je jediné štěstí, že se k nám nemoc nedostala. Nikdo nám nepomáhá. 

Lakomý: Každý se o svoje zdraví musí starat sám. Pokud nastane situace, kdy to člověk 

nezvládá, tak samozřejmě ano. Ta situace nenastala, tudíž nebyl důvod, proč rozvážet 

dezinfekci, nákupy, roušky. Máme taky jiné občany na Ješově, Březině, Javoříčku,…. Od těch 

občanů jsme neměli jedinou žádost o pomoc. Proč bychom měli preferovat zrovna Vás – 

nákupy, léky, zavézt k lékaři. Tohle to zařízení není dům s pečovatelskou službou, kde jsou 

poskytovány sociální služby. To že jste tohle dostávali, bylo tím, že děvčata Vám dělala první 

poslední, běhaly na nákupy, žehlily, praly,…. Máte rodinu a ta Vám musí pomoci. A pokud 

nejste ve stavu, kdy se o sebe můžete postarat sami, budete muset využít služby zařízení, které 

jsou na to vybaveny – Jesenec, Ludmírov, Bohuslavice. My nejsme schopni Vám poskytnout 

sociální a zdravotní služby. Ptali jste se, kam jdou peníze za režii, které platíte. Platíme plyn a 

elektřinu ve společných prostorách, revize, opravy veřejného zařízení. 900,- Kč měsíčně, to je 

30 tis. Kč měsíčně – mzdové náklady na jednu pracovnici jsou 27 tis. Kč, obec ještě doplácí. 

Nyní tam zůstane jen jedna pracovnice. Pokud se něco stane, rádi pomůžeme, ale nesmíte toho 

zneužívat. 

Navara: Čte podmínky přijetí na DPS – web obce. 

Lakomý: Při podpisu smlouvy se podepisuje nájemní smlouva na poskytnutí bytu, žádné záruky 

poskytování sociálních služeb. 

Snášelová: DPS – tak to přejmenujte. 

Lakomý: Nechme to na pondělí. 

Polák: 3 roky zpět bylo v zápisu, že se vyřeší smrad z kanalizace u bytovek. Jednali jste 

s projektantem, že se udělá odvětrání. 

Lakomý: Není jednoznačné, odkud to jde, jestli z dešťovky nebo z ČOV. 

Hanáková: Je to hrozný smrad, jak to hygienik mohl vůbec dovolit? 

Lakomý: Musíme to posunout dál. 

Polák: Rozhlas nefunguje – poslední reproduktor. 

Lakomý: Přijede technik, je to nové, ve stavu zkoušení – nyní sbíráme námitky občanů a poté 

se to doladí. 

Ohledně kanálu – mluvil jsem s p. Sedláčkem a ten není přesvědčený, že to jde z té čističky. 

Může to být i z dešťové kanalizace. Ještě navrhoval udělat komín z té přípojky. 

Martínek: Odvětrávání by se mělo udělat a pohlídat tu drtičku. Mohla by se tam nasadit rychle 

rostoucí zeleň. 

Lakomý: Bude tam skrápění. 

Do zápisu dáme, že do konce 7/2020 – udělat odvětrávání. 

Budoucí občan Javoříčka: já a pan Holman, jsme koupili v Javoříčku pozemky pro stavbu RD 

(pod Habřím) a nyní řešíme příjezdovou cestu. K pozemkům vede vyježděná cesta (koleje od 

traktoru), která je na pozemku parc.č. 132 a napojuje se na silnici na témže pozemku a my se 

chceme zeptat, jestli by byla možnost dobudování téhle parcely nějakou zpevněnou příjezdovou 

cestou – ze strany obce. Stavební úřad se k tomu staví tak, že tam musí být zpevněná 

komunikace, zajištěná infrastruktura, aby bylo možné tam cokoliv postavit. 
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Holman: Na podzim chceme začít stavět, aby dcera mohla příští rok v září nastoupit do školy. 

Chci zahájit diskusi, jak bychom situaci s cestou mohli řešit. Jedná se cca o 70 m, dle jednání 

se stavebním úřadem by se mohlo jednat o nezpevněnou komunikaci, která není zákonem 

specifikovaná, tudíž bychom potřebovali roztáhnout ornici a vysypat to štěrkem nebo 

recyklátem. Cesta by stála cca 20 tis. Kč, ale dokumentace k ní 50. tis.Kč. 

Lakomý: Náklady na cestu v délce 70 m 20. tis Kč? To je dobrá cena. Fůra štěrku s dopravou 

7 – 8 tis. Kč. Náklady budou větší. 

Holman: Můžeme tam dát recyklát. Spíš chci jednat s obcí, aby se to řešilo v co nejbližší době, 

v praxi se to dělá, že obec dělá projektovou dokumentaci a cesta jde na náklad toho, ke komu 

se to vede 

Martínek: Jsou tam ještě nějaké stavební pozemky? 

Lakomý: Vy tam bude mít trvalé bydliště a Váš kolega to bude mít jako chatu? 

Budoucí obyvatel Javoříčka: Zatím ano, ale do budoucna bychom tam chtěli bydlet na trvalo. 

Holman: Jedná se o tři domy. 

Lakomý: Pokud stavebnímu úřadu, abyste mohli zahájit výstavbu, stačilo sejmutí ornice a 

navezení štěrku, tak ano, ale abychom dělali projektovou dokumentaci a plnohodnotnou 

komunikaci, to je záležitost několika set tisíc. 

Čeká nás ještě přeložka vody. 

Ellner: Kanalizace,…Pokud se dělá rozšiřování zastavěného území, tak se bude muset řešit 

infrastruktura. 

Budoucí obyvatel Javoříčka: Já se připojím na stávající vodovodní řad, s tím, že jsem 

domluvený, že obec by ho prodloužila, aby nedocházelo k ucpávání. 

Holman: Já mám obecní vodu přímo na pozemku. 

Lakomý: Jsou to náklady, které nemáme v rozpočtu pro letošní rok. V jakém časovém horizontu 

to budeme řešit, v jaké částce, v jakém rozsahu? 

Martínek: Zjistit délku a šířku komunikace, aby to bylo pro stavební úřad přijatelné. 

Lakomý: Takže do dalšího zastupitelstva zjistím, délku, šířku komunikace, kolik materiálu se 

tam vleze a jestli to bude pro stavební úřad přijatelné? V jakém rozsahu, za jakých podmínek. 

Jedná se o komunikaci, nějakou zpevněnou plochu, nejedná se o plnohodnotnou komunikaci.  

Holman: Nejde nám o asfaltku, nám osobně by stačily 2 pruhy, kde by se dalo projet. 

Budoucí obyvatel Javoříčka: Co by to znamenalo pro mě, kdybych si zažádal o prodloužení 

vodovodu? Musím si nechat zpracovat projektovou dokumentaci od domu k řadu a to 

prodloužení, to bych měl dát požadavek na obec? 

Lakomý: Musí dojít k prodloužení hlavního řadu, pokud vy se napojíte 5 m na konci, veškeré 

nečistoty půjdou k vám. 

To bych viděl, že by obec těch 12 m prodloužila. 

Budoucí obyvatel Javoříčka: To si obec bude nechávat zpracovávat projektovou dokumentaci? 

Lakomý: Bude to na jednání s odborem životního prostředí – jestli tam musí být vodoprávní 

řízení, ale to už by obec řešila s MěÚ. 

Budoucí obyvatel Javoříčka: Vy jste vlastníci? 

Lakomý: Ano, vlastníci a provozovatelé. 

Kovář: Kdy firma Machovský uvede do provozu herní prvky na hřišti? 

Lakomý: Byl tam dnes technik. 

Kovář: Cesta ke Hvozdu… Zase se tam naváží odpad, suť, atd. Mělo se to řešit v rámci 

Revitalizace III. 

Lakomý: Kdo to tam naváží? Výsadba zeleně je v plánu. Začalo se na ZTV a budeme 

postupovat. Lidé tam chtějí i parkovat auta. 

Ellner: Je to tam nedůstojné. 

Martínek: Tam jsou nějaké zpevněné plochy na parkování? 
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Lakomý: Ano, je tam balená, chtěli jsme tam park a teď je tam suť, bordel (navezli to tam 

občané, kteří tam bydlí). Může tam přijet technika, odvezeme to, naveze se hlína. 

Martínek: Jestli je tam asfaltka zachovaná, tak 2 parkovací místa tam zachovat a zbytek osázet 

stromy. 

Mlýnská: V sobotu hořel les. Co se stalo? Kolik sborů hasičů zasahovalo? Chci to napsat do 

kroniky. 

Lakomý: Hořelo pokácené dřevo k dalšímu využití. Les byl částečně zasažen cca 40 m2 – 

kmeny stromů jsou ohořelé. Jak požár vznikl, bude předmětem vyšetřování. Vypalování bylo 

naposledy ve čtvrtek. Obci žádná přímá škoda nevznikla, tu má firma, která dělala těžební 

činnost – ta nám dřevo již zaplatila. Více Vám k tomu může říct p. Pluháček. 

Pluháček: Byly tam tři ohniska požáru, zasahovalo 14 jednotek cca 80 hasičů (dobrovolní a 

profesionální). 

Vysloužilová: Jaký je rozpočet na přístavbu školy. Minule se hovořilo o 27 mil. Kč s tím, že 

bude 20 mil. dotace a na min. zasedání, kde jsem bohužel nebyla, jsem se dočetla ze zápisu, že 

je rozpočet 50 mil. Kč. 

Lakomý: Kolik to bude stát, dodnes nevíme. V projektu je rozpočet s DPH 50 mil. Kč. 

Martínek: Vyhouplo se to tím projektem, původní studie byla 27 mil. Kč. Detailní projekt se 

vyšplhal na 50 mil. Kč. 

Lakomý: Ano, jsou tam piloty, hliníková okna. Projekt je udělán kvalitně, ale teď nevíme za 

kolik se to vysoutěží. O jakou cenu to spadne to nevím. Studii i projekt dělala jedna firma, nyní 

jsme podali žádost o dotaci ve výši 20 mil. Kč a do konce května budeme vědět, jestli dostaneme 

peníze.  

Pluháček: Kdy se bude dělat cesta na Ješovský areál? A říkal jste, že zajistíte revizi, aby se 

zjistilo, jestli budeme měnit kabel nebo ne. 

Lakomý: Nabídku na opravu cesty máme, mělo by se to řešit v červnu nebo v červenci. 

Elektrikář tam byl a naznal, že pro spotřebu jaká tam je, to stačí. Ale dáme tam chráničku a až 

nastane situace, že kabel stačit nebude, tak se do chráničky dá silnější. 

Pluháček: Na jakém základě naznal, že je kabel dostačující? Můžu dostat jeho vyjádření? 

Lakomý: Kabel to je velká investice, chráničkou kabel protáhneme bez problémů. Co se týká 

jeho vyjádření, záleží v jakém stavu je ta bedna, jaký je tam jistič. Ta je zamčená a nedostali 

jsme se tam. Dal jsem mu zadání, co tam je – osvětlení, mrazák, lednička,.. Umožněte nám 

vstup a on udělá revizi celého zařízení. 

Martínek: Ať přijde ještě jednou a umožníme mu vstup. 

Zapletalová: Je potřeba dát odpadkové koše na hřiště. 

Lakomý:  Kolik a kam je dáme. Zjisti to. 

Nátr: Byl jsem osloven panem Čáslavou, jestli bychom zastřešili boudu na hřišti. Já bych byl 

pro, aby se tam udělala i zpevněná plocha a vstup k udírně, komín, zastřešila se udírna. Nevím, 

jaký máte záměr vy. Bylo by dobré se nad tím zamyslet a udělat to vše zaráz – udělat nějaké 

zadání. 

Čáslava: Teče nám do kiosku, chtěl jsem to zastřešit a natáhnout střechu nad okýnka. 

Navara: Bylo by dobré, aby to vše navazovalo. Musíme se rozhodnout v jakém rozsahu to 

udělat. 

Lakomý: Byl jsem se tam dívat. Protáhl bych stávající střechu v plné šířce až k výdejnímu 

místu. Přikláněl bych se k myšlence, abyste popřemýšleli co tam chcete, jak to využijete a 

udělat projekt, rozpočet. Investici bych viděl až na příští rok. 

Čáslava: Zatím bychom to potřebovali alespoň zalepit, aby nám tam neteklo. 

Nátr: Já s tím nemám problém. Rozmyslete si to a bylo by dobré to udělat tak, aby to stálo za 

to, pergolu s komínem. Ale je lepší když se to dělá v jednom kuse. Můžu se tam sejít s p. 

Ellnerem, může se udělat studie, aby se to nacenilo. 
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Martínek: Řešíme tady plány - projekty na příští rok, jsem rád, že se dělá Luká, náves ve 

Střemeníčku, komunikace. Mám pocit, že Ješov je trošku mimo, zastavilo se to tam. Cesta na 

areál je super, ale byl bych rád, kdyby se zase začala řešit zbrojnice (vím, že tam bylo hodně 

problémů) nebo případně cesta z Ješova na Lukou – ta je v rámci pozemkových úprav – nevím 

v jakém to je výhledu.  

Máme taky problém s vodou, bylo by dobré řešit nějaké rybníky, tůně, retenční zařízení, apod. 

– to bychom měli také zohlednit. 

Pokud dostaneme dotaci na školu, půjdou bokem další projekty, a proto bychom měli pořádně 

zvážit, co budeme dělat a co odložíme.  

Lakomý: Zbrojnice byla velký problém. Já tu myšlenku nevzdal, vrátíme se na to místo, kde 

jsme začali, tam se zbrojnice doprojektuje, aby to bylo ve fázi stavebního povolení.  Bude to 

klasická zbrojnice pro potřeby JSDH Ješov. Co se týče areálu, p. Martínek měl dobrou 

myšlenku, studii, něco se udělalo - pódium, sportovní dráha. 

Vronka: Je projekt na ozelenění – může se to i v Ješově. 

Lakomý: Nejsem proti, to řeš s p. Martínkem. Nyní oni potřebují zbrojnici a hlavně místo na 

setkávání občanů. Ale taktéž je potřeba spolupráce. 

Ellner: Ano, máme Ješov, máme Lukou, ale nezapomínejte na ostatní vesnice. 

Martínek: Ano, to určitě. Já jsem jen chtěl, abychom promysleli další plány do budoucna. Na 

Březině se bude dělat cesta, ve Střemeníčku náves. Aby to bylo vyvážené. 

Lakomý: Ve Veselíčku máme problém s vodou, stejně tak u nás. Budeme připravovat studii na 

vrt u Vojtěchova. Zbrojnici musíme dotáhnout. Ale musíme být vstřícní i k druhým. 

Ellner: My čekali ve Střemeníčku 10 let, než se začalo něco dít, rozpočet je napjatý, chce to 

trpělivost. 

 

 

 

19:31 starosta ukončil diskusi a poděkoval hasičům za zásah u požáru lesa v Luké, p. Vronkovi 

za organizaci akce zasazení stromů a keřů na ZTV. 

 

 

 

Zapisovatel:       Ověřovatelé:                         

Starosta:       Místostarosta: 
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Přílohy: 

 

 Rozpočtová změna č. 3/2020, která byla schválena starostou obce  

/zastupitelstvo bere na vědomí/  

 

Příjmová část: 30.000 Kč  
Pol. 4116 dotace ÚP  

 

Výdajová část: 42.000 Kč  

§ 6171 zapojení dotace ÚP 30.000 Kč  

§ 3632 pohřeb Fojtanik 12.000 Kč  

§ 4359 příspěvek Charitě 10.000 Kč  

§ 5299 oprava -10.000 Kč  

 

Financování:  

Pol. 8115 12.000 Kč  
 

Příjem dotace z Ministerstva zemědělství na zmírnění kůrovcové kalamity:  

Příjem - pol. 4116 2,368.858 Kč  

Výdajová část § 1031 Pěstební činnost 2,368.858 Kč  

 

Rozpočtová změna č. 4/2020 /schvaluje zastupitelstvo obce/  

- Nákup vozidla pro ZŠ Luká - rozvoz obědů pro cizí strávníky § 3113 50.000 Kč  

- Financování pol. 8115  
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